
 
 

Zápis 
 

ze  7. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 10. června 2014 
 
Přítomno dle prezenční listiny: 21 
 
 
Omluveni: doc. Skácel, Ing. Jankovský, Ing. Randula 
 
Hosté:   Ing. Chválná,  prof. Bělohlav, prof. Hasal, Mgr. Picková, Ing. Kubová,  doc. Pospíšil, 
prof. Melzoch, Ing. Dobšík, Ing. Dibuszová, Ing. Mittnerová 
 
Úvodem AS schválil program jednání 
 
 
Program: 
l. Výroční zpráva o činnosti VŠCHT 
2. Výroční zpráva o hospodaření VŠCHT 
3. Změna studijních předpisů 
4. Rekapitulace nákladů CIS v porovnání s původním stavem  
5. Různé 
a) informace o projektu Trigger 
b) informace z KR 
c) informace ze zasedání RVŠ 
d) podnět ing. Kučerové k zajištění činnosti a financování  VTP Kralupy 
e) exkurze do Kralup 
 

 
Ad 1.  
Ing. Kubová informovala, že Výroční zpráva o činnosti VŠCHT za rok 2013 byla 
vypracována dle pokynů MŠMT a projednána Správní radou bez připomínek. Všechny 
připomínky zaslané členy AS byly zapracovány. 
 
Senát zprávu schvaluje 21 – 0 – 0 
 
Ad 2. 
Ing. Chválná předložila Výroční zprávu o hospodaření VŠCHT za rok 2013 vypracovanou 
rovněž dle osnovy MŠMT.   
 
Senát zprávu schvaluje 21 – 0 -0 
 
Ad 3.  
Prof. Bělohlav předložil ke schválení změnu studijních předpisů: Řád celoživotního 
vzdělávání, Studijní a zkušební řád a Způsob doručování na VŠCHT.  



 
Ing. Schreiberová informovala, že Pedagogický výbor navrhované změny projednal a souhlasí 
s nimi. 
 
Schváleno 21 – 0 -0 
 
Ad 4. 
Na podnět doc. Slavíčka presentovala Ing. Dibuszová rekapitulaci nákladů na provoz CIS 
v porovnání s původním stavem tj. náklady na provoz knihovny a vydavatelství.  
Konstatovala, že zvýšené náklady jsou dány především rozšířením portfolia služeb a převzetí 
některých agend (např. e-doktorand, OBD, webové stránky školy).   
 
Ad 5. 

a) Zástupkyně hlavního řešitele projektu Trigger seznámila senát s výsledky statistického 
šetření na VŠCHT.  

b) Prof. Melzoch informoval o aktuálním vývoji ve věci projektu OP VaVpI,  výzvy 
OP3V, jednání s ČVUT o pozemku na Vítězném náměstí a trvalé snaze ze strany 
vedení VŠCHT o postupné uvolňování prostor v budově B, zejména poslucháren. 

c) 9.6. 2014 proběhlo zasedání předsednictva RVŠ k novele VŠ zákona, shromážděné 
připomínky budou uplatněny při jednání pracovní komise na MŠMT 12.6.2014. 

d) Prorektor Pospíšil se bude podnětem Ing. Kučerové zabývat a vypracuje písemné 
stanovisko k činnosti a financování VTP v Kralupech.  Prof. Valentová tlumočila 
pozvání pror. Kratochvíla na schůzku řešitelů tohoto projektu, která se bude konat 
11.6.2014 v 9 h v zasedací síni rektorátu. Na této schůzce budou řešeny především 
otázky zajištění činnosti v rámci jednotlivých zainteresovaných pracovních skupin. 

e) Dle časových dispozic členů senátu se exkurze uskuteční v pondělí 23.6.2014 
dopoledne. Upřesňující informace k exkurzi poskytne pror. Pospíšil.  
 
Předpokládaný termín příštího zasedání v září bude upřesněn dodatečně. 

 
 
Zapsala: K. Wildová                                                                     Za správnost: prof. Valentová 


